
Zápis 

z 21. veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného v úterý dne 28. června 2022 od 19.00 hodin v sále radnice. 

 
Přítomni: Jiřina Bláhová, Ing. Petr Halama, MUDr. Jaroslav Hošek, Mgr. Radka Kobrová, Ing. 

 Alena Kozubová, Jiří Kubelka, Zdeňka Nejedlá, Jan Šourek, Josef Vlk, Jaroslav Votrubec 

 

Omluveni: Ing. Tomáš Bláha 

 

Paní starostka Jiřina Bláhová přivítala všechny přítomné na 21. veřejném jednání zastupitelstva Města 

Rovensko pod Troskami a konstatovala, že je přítomno 10 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Jako ověřovatele zápisu navrhla Jiřinu Bláhovou, Zdeňku Nejedlou a MUDr. 

Jaroslava Hoška, do návrhové komise navrhla Jiřího Kubelku, Ing. Petra Halamu, Mgr. Radku 

Kobrovou. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Zapisovatelkou jednání jmenovala slečnu Petru Skalskou. 

 

Paní starostka přečetla program jednání: 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

2. Závěrečný účet Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 

3. Účetní závěrka za rok 2021 – Město, MŠ, ZŠ 

4. PALDA rekreační středisko, s. r. o. - zastupitelstvo města v působnosti valné hromady – účetní 

závěrka za r. 2021 

5. Dotace spolkům poskytnuté z rozpočtu města 

6. Rozpočtová opatření č. 4 / 2022, 5 / 2022, 6 / 2022 

7. Pozemky 

8. Závěrečný účet MR Tábor VHS Turnov za r. 2021 

9. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

10. Různé 

11. Usnesení a závěr 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 1. Kontrola plnění usnesení z minulého jednání 

Paní starostka uvedla, že z minulého veřejného jednání pro ni nevzešel žádný úkol a tím je bod splněn. 

 

Bod 2. Závěrečný účet Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 

Paní Nejedlá nejprve požádala zastupitele, aby vzali na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání 

hospodaření Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 a závěr zprávy.  Ze závěru vyplynulo, že při 

přezkoumání hospodaření města za rok 2021 podle §2 a § 3 zákona č. 420 / 2004 Sb. nebyly zjištěny 

chyby a nedostatky. 

 

Uvedla, že přezkoumání hospodaření vykonaly kontrolorky z odboru kontroly Libereckého kraje 

paní. Mgr. Gabriela Lešáková a Mgr. Ivana Nosková. Zpráva o přezkoumání hospodaření je součástí 

Závěrečného účtu města a tvoří jeho přílohu. 

Dodala, že zastupitelé byli s celým zněním zprávy seznámeni, a proto je požádala, aby zprávu vzali 

na vědomí. 

 

Poté paní Nejedlá dodala, že návrh Závěrečného účtu Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 byl 

řádně zveřejněn na fyzické i elektronické úřední desce města, kde se s ním měli všichni občané 

možnost seznámit a uplatnit připomínky. V listinné podobě byl k nahlédnutí na MěÚ Rovensko pod 

Troskami. Všichni zastupitelé byli s návrhem Závěrečného účtu Města Rovensko pod Troskami za 



rok 2021 i s jeho přílohami seznámeni. Přílohy Závěrečného účtu tvoří: Přehled o hospodaření města 

za leden – prosinec 2021, Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC a DSO FIN 2 – 12, Rozvaha, 

Výkaz zisku a ztráty a Příloha účetní závěrky, které jsou sestavené k 31.12.2021 a Zpráva o výsledku 

přezkoumání hospodaření města za rok 2021. 

 Nebyla vznesena žádná připomínka. 

 

Proto navrhla schválit Závěrečný účet Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2021 a dalších příloh vyjádřením souhlasu s 

celoročním hospodařením města za rok 2021 bez výhrad. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 3. Účetní závěrka za rok 2021 – město, MŠ, ZŠ 

A) Účetní závěrka Města Rovensko pod Troskami sestavená k 31.12.2021 

Paní Nejedlá vysvětlila, že podkladem pro schválení účetní závěrky jsou následující dokumenty: 

Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, Příloha účetní závěrky a Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC 

a DSO FIN 2 – 12 sestavené k 31.12.2021, Závěrečný účet města za rok 2021, Zpráva o přezkoumání 

hospodaření města za r. 2021, Přehled hospodaření města za leden – prosinec 2021 a Inventarizační 

zpráva sestavená k 31.12.2021. 

Uvedla, že zastupitelé byli s těmito podklady seznámeni, neměli k nim připomínky a souhlasili s 

předložením účetní závěrky města za r. 2021 na veřejném jednání ke schválení. 

Poté požádala zastupitele o hlasování o schválení účetní závěrky Města Rovensko pod Troskami 

sestavené k 31.12.2021. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

B) Převod výsledku hospodaření města 

Paní Nejedlá oznámila, že dle výkazu zisku a ztráty k 31.12.2021 skončilo hospodaření Města 

Rovensko pod Troskami za rok 2021 ziskem ve výši 6.983.185,80 Kč. Na základě schválení účetní 

závěrky za rok 2021 bude výsledek hospodaření za rok 2021 ve výši 6.983.185,80 Kč převeden z 

účtu 431, což je výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení, na účet 432 – nerozdělený zisk, 

neuhrazená ztráta minulých let.  Po tomto převodu bude na účtu 432 kladný zůstatek ve výši           + 

15.751.301,16 Kč. 

Požádala zastupitele, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

 

C) Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření MŠ za rok 2021 

⚫ Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření MŠ za rok 2021 

Paní Nejedlá sdělila, že zastupitelstvu byly předloženy podklady pro schválení účetní závěrky MŠ 

Rovensko pod Troskami, které tvoří rozvaha, výkaz zisku a ztráty a příloha sestavené k 31.12.2021, 

protokol o provedené veřejnosprávní kontrole za r. 2021, kde nebyly zjištěny chyby a nedostatky, 

inventurní seznam k 31.12.2021 a výroční zpráva za r. 2021. Zastupitelé k nim neměli připomínky a 

souhlasili s předložením účetní závěrky MŠ za r. 2021 na veřejném jednání ke schválení. 

Hospodaření MŠ za rok 2021 bylo ukončeno zlepšeným hospodářským výsledkem – ziskem – v 

celkové výši 32.987,19 Kč. 

Požádala zastupitelstvo o hlasování o schválení účetní závěrky MŠ Rovensko pod Troskami sestavené 

k 31.12.2021. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Dále uvedla, že ředitelka mateřské školy podala návrh na převedení celého zlepšeného hospodářského 

výsledku ve výši 32.987019 Kč do rezervního fondu tvořeného z hospodářských výsledků minulých 

let. 

Pořádala zastupitele o hlasování. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 



⚫ Schválení účetní závěrky a výsledku hospodaření ZŠ za rok 2021 

Dále uvedla, že zastupitelstvu byly předloženy podklady pro schválení účetní závěrky sestavené k 

31.12.2021 i Základní školou Rovensko pod Troskami. Byla předložena rozvaha, výkaz zisku a ztráty 

a příloha se stavem k 31.12.2021, protokol o provedené veřejnosprávní kontrole za rok 2021, kde 

nebyly zjištěny chyby a nedostatky a Zápis z finančního vypořádání za r. 2021. 

Zastupitelé k podkladům neměli připomínky a souhlasili s předložením účetní závěrky ZŠ za r. 2021 

na veřejném jednání ke schválení. 

Hospodaření ZŠ bylo za rok 2021 ukončeno v hlavní činnosti ziskem ve výši 145.012,19Kč a v 

hospodářské činnosti bylo ukončeno ziskem ve výši 32.254,70 Kč. 

Celkově tedy hospodaření ZŠ za r. 2021 skončilo zlepšeným hospodářským výsledkem - ziskem – v 

celkové výši 177.266,89 Kč. 

Požádala zastupitelstvo o hlasování o schválení účetní závěrky ZŠ Rovensko pod Troskami sestavené 

k 31.12.2021. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Základní škola podala návrh na rozdělení zlepšeného hospodářského výsledku ve výši 177.266,89 do 

fondů takto: 

− Příděl do rezervního fondu   130.266,89 Kč 

− Příděl do fondu odměn           47.000 Kč 

   

Dále požádala zastupitele o hlasování, kdo je pro uvedený návrh převodu hospodářského výsledku 

do fondů.  

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 4. PALDA rekreační středisko, s. r. o. - zastupitelstev valné hromady – účetní závěrka za r. 

2021 

Paní starostka sdělila, že účetní závěrku společnosti PALDA rekreační středisko, s. r. o. tvoří: 

Rozvaha a Výkaz zisku a ztráty sestavené k 31.12.2021, Výroční zpráva 2021, Hlavní kniha účetnictví 

se stavy k 31.12.2021, Inventarizační zpráva k 31.12.2021 včetně inventurního zápisu, Dokladová 

inventura účtů se stavy k 31.12.2021. 

 

Dozorčí rada přezkoumala účetnictví a všechny podklady k účetní závěrce společnosti PALDA 

rekreační středisko, s. r. o. se závěrem, že hospodaření společnosti v r. 2021 nevykazuje žádné závady 

a proto doporučuje účetní závěrku společnosti za r. 2021 valné hromadě ke schválení. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Konstatovala, že zastupitelstvo Města Rovensko pod Troskami, jako jediný společník společnosti 

PALDA rekreační středisko, s. r. o. (IČ 06979424) v působnosti valné hromady ve smyslu ustanovení 

§12 a §190 odst. 2 písm. g) zákona č. 90 / 2012 Sb., o obchodních korporacích a ve smyslu zákona č. 

128 / 2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ustanovení § 102 odst. 2 písm. c), ve spojení s §102 odst. 

4, schvaluje řádnou účetní závěrku obchodní korporace PALDA rekreační středisko, s. r. o. za rok 

2021. 

 

Hospodaření společnosti PALDA rekreační středisko, s. r. o. za rok 2021 bylo ukončeno ztrátou ve 

výši 453.000 Kč. Členové dozorčí rady doporučili výsledek hospodaření za rok 2021 po zdanění, tj. 

Ztrátu ve výši 453.000 Kč převést z účtu výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení, na účet 

výsledek hospodaření (neuhrazená ztráta) minulých let. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Paní starostka sdělila, že požádala paní Marcelu Smrčkovou, jednatelku společnosti PALDA 

rekreační středisko, s. r. o., aby na veřejném jednání přednesla informace o činnosti rekreačního 

střediska v r. 2021. Paní Smrčková se však na poslední chvíli omluvila, že nemůže dorazit kvůli 



nečekaným provozním potížím. 

Dále paní starostka vysvětlila, že rekreační středisko je ve ztrátě hlavně kvůli investicím. Na některé 

přispělo město, ale některé už si platila společnost sama. Je kompletně opraven jeden apartmán, 

jídelna, sociálky, atd...ale hodně práce nás tam ještě čeká. Pan Halama se ptal na hospodářský 

výsledek. Paní starostka odpovídá, že je to za samotnou společnost a nejsou tam započítané investice 

Města. Dále ho zajímá, kolik bude v nejbližší době Město přispívat. Paní starostka odpověděla, že 

nic. Pan Kubelka vysvětluje, že je to investicemi, že ve výsledku není jen samotné hospodaření, ale i 

provedené investice. Paní starostka řekla, že už je změna vidět v interiérech i na úpravě okolí. Je vidět 

velké zlepšení. Paní Nejedlá dodala, že kdyby bylo vše v pořádku, bylo by vše lepší. Paní starostka 

vysvětluje, že nás v loni hodně ovlivnil Covid, ale letos je situace jiná, daleko lepší. První hosté byli 

ubytovaní již na Velikonoce. Nyní se tam střídá hodně škol. Pan Halama na to odpovídá, že když si 

člověk uvědomí, že byl Covid tak výsledek není tak špatný. Paní starostka dodala, že kvůli Covidu 

zkrachovalo hodně firem. Vzniklou diskusi ukončila tím, že se Paldě daří, všechno jde pomalu, ale 

jistě kupředu. 

 

Bod 5. Dotace spolkům poskytnuté z rozpočtu města 

Paní starostka oznámila, že Městu byly doručeny další žádosti o dotace na činnost spolků a organizací 

v roce 2022. Zastupitelstvo si vyhrazuje právo rozhodnout o poskytnutí dotace a uzavření 

veřejnoprávní smlouvy dle žádosti spolků v jednotlivém případě i do 50.000Kč. 

 

Žádost si podali: 

 

Hospic sv. Zdislavy, o. p. s. Liberec IV – požadovaná dotace je 6.500 Kč    

 (péče o těžce a nevyléčitelně nemocné pacienty) 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

Myslivecké sdružení Veselka z. s. - požadovaná výše dotace je 8.000 Kč    

  (na vybavení myslivny) 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

SH ČMS – SDH Křečovice – požadovaná výše dotace 20.000 Kč     

  (na memoriál a vybavení hasičárny) 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

Okrašlovací spolek Rovensko pod Troskami – požadovaná dotace je 5.000 Kč 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

Domácí hospic 14 pomocníků, z. ú. požádal o příspěvek formou daru (poskytuje pomoc rodinám 

těžce nemocných rodinných příslušníků). Navrhla uzavření darovací smlouvy na poskytnutí 

finančního daru s Domácím hospicem 14 pomocníků, z. ú. ve výši 5.000 Kč. Dar bude určený na 

činnost hospice v r. 2022. 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

Dále požádala zastupitele o hlasování o uzavření darovací smlouvy se Spolkem válečných veteránů 

československého samostatného protichemického praporu na poskytnutí finančního daru ve výši 

15.000 Kč. Dar je určený na realizaci sportovně branné soutěže ANTIMONY, která proběhla dne 

11.6.2022. 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 6. Rozpočtová opatření č. 4 / 2022, 5 / 2022, 6/ 2022 

Paní Nejedlá sdělila, že rozpočtová opatření č. 4 / 2022 a 5 / 2022 schválila paní starostka na základě 

kompetencí k provádění rozpočtových opatření, schválených zastupitelstvem města na 4. veřejném 



jednání zastupitelstva města dne 26.3.2019 usnesením č. 4. 

Zastupitelé byli s rozpočtovým opatřením seznámeni, rozpočtová opatření jsou řádně vyvěšená na 

úřední desce města, a proto požádala, aby uvedená rozpočtová opatření vzali na vědomí. 

Rozpočtová opatření budou přílohou zápisu. 

 

Paní Nejedlá seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 6 / 2022. Poté požádala zastupitele o 

hlasování. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 7. Pozemky 

Koupě pozemků p. č. 1876 / 1, 1876 / 9, 1904 a 1905 / 3 v k. ú. Rovensko pod Troskami 

Paní starostka oznámila, že paní …………….vlastní ½ podíl pozemků p. č. 1876 / 1 o výměře 1660 

m², 1876 / 9 o výměře 2147 m², 1904 o výměře 281 m² a 1905 / 3 o výměře 1054 m² v k. ú. Rovensko 

pod Troskami, zapsaných na LV č. 883. Upřesnila, že se jedná o pozemky nad bytovkou za hřištěm. 

Město Rovensko pod Troskami vlastní ¼ podíl těchto pozemků. Dle §101 zákona č. 183/2006 sb. má 

město předkupní právo k výše uvedeným pozemkům a navrhla zastupitelstvu město tohoto 

předkupního práva využít. Navrhla odkoupit od paní ……………. poloviční podíl výše uvedených 

pozemků za cenu 40 Kč / m², což je polovina obvyklé ceny. Celková výměra pozemků je 5.142 m². 

Celkem by město Rovensko pod Troskami zaplatilo 205.680 Kč. Náklady spojené s koupí a převodem 

nemovitosti ponese kupující. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 8. Závěrečný účet MR Tábor a VHS Turnov za r. 2021 

Paní Nejedlá sdělila, že závěrečné účty těchto dobrovolných svazků obcí byly řádně vyvěšeny na 

úřední desce města a byly k nahlédnutí v listinné podobě na MěÚ Rovensko pod Troskami. 

Zastupitelé i občané měli možnost se s nimi seznámit. Požádala zastupitelstvo, aby vzalo na vědomí 

Závěrečný účet dobrovolných svazků obcí Mikroregion Tábor a Vodohospodářského sdružení Turnov 

za rok 2021 včetně zpráv o výsledku přezkoumání hospodaření těchto DSO za rok 2021 a závěrů 

zpráv, že při přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí podle zákona č. 420 / 2004 Sb., o 

přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, nebyly 

zjištěny chyby a nedostatky. 

 

Bod 9. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu 

Dále paní Nejedlá sdělila, že Městu Rovensko pod Troskami byly doručeny žádosti o souhlas s 

pořádáním 6 venkovních akcí na fotbalovém hřišti s tím, že noční klid bude v uvedených datech 

zkrácen o 3 hodiny. Vysvětlila, že akce se budou konat od 18:00 do 1:00 hodin. Jedná se o tyto dny: 

2.7.2022, 22.7.2022, 6.8.2022, 12.8.2022, 26.8.2022, 9.9.2022, 23.9.2022 a 31.12.2022. K tomuto je 

třeba odsouhlasit Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Bod 10. Různé 

A) Komunální volby – stanovení počtu zastupitelů 

Povinnost stanovit počet členů zastupitelstva města Rovensko pod Troskami pro následující 

funkční období 2022 – 2026 

Paní Nejedlá vysvětlila, že zastupitelstvo obce je podle ust. §67 a § 68 zákona č. 128 / 2000 Sb. o 

obcích (obecní zřízení) povinno stanovit nejpozději 85 dnů přede dnem voleb počet členů 

zastupitelstva obce pro následující volební období. Pokud toto nestanoví, bude volen stejný počet 

členů zastupitelstva obce jako v uplynulém volebním období. V letošní roce se volby do zastupitelstev 

obcí budou konat ve dnech 23. a 24. září 2022. Na pracovním jednání zastupitelstva bylo navrženo 

stanovit pro následující funkční období 2022 – 2026 počet členů zastupitelstva Města Rovensko pod 

Troskami na 11 členů, tj. ponechat stávající počet členů. 

Poté požádala zastupitele o hlasování o stanovení počtu členů zastupitelstva Města Rovensko pod 



Troskami pro následující volební období 2022 – 2026 na 11 členů. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

B) Dar Základní školy Rovensko pod Troskami od The Kellner Family Foundation 

Paní Nejedlá oznámila, že nadace The Kellner Family Foundation se sídlem Evropská 2690/ 17, 160 

41 Praha 6 Dejvice, daruje Základní škole Rovensko pod Troskami p. o. finanční dar ve výši 105.000 

Kč, a to výhradně na mzdové náklady. Jedná se o pomoc ukrajinským žákům v adaptačním období 4 

– 6 / 2022 a je určen školám, které mají více než 10 dětských ukrajinských uprchlíků. 

Pořádala zastupitele o hlasování o přijetí tohoto daru. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

C) Dar Základní škole Rovensko p. Tr. od Sdružení rodičů při ZŠ Rovensko p. Tr. 

Paní Nejedlá vysvětlila, že sdružení rodičů při ZŠ Rovensko p. Tr. daruje základní škole v hotovosti 

finanční dar ve výši 16.550 Kč za účelem úhrady nákladů spojených s výukou žáků 1. a 2. stupně ZŠ. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

D) Žádost o navýšení provozní dotace pro MŠ Rovensko pod Troskami na rok 2022 

Dále bylo sděleno, že paní ředitelka mateřské školy požádala o navýšení provozní dotace o 70.960 

Kč, z důvodu avizovaného zdražení energií. Jedná se o navýšení výdajů na plyn, elektrickou energii, 

vodu, HACCP a výdaje s ním spojené ve výši 60.000 Kč, dále se jedná o jednorázovou výměnu 

žárovek v obou třídách a o výměnu pojistek ve třídě Stonožek – ve výši 10.9630 Kč. 

Schváleno 10 hlasy. 

 

Poté navrhla o tuto částku doplnit rozpočtové opatření č. 6 / 2022 takto: 

Snížení nespecifikované rezervy o 70.960 Kč a ve výdajích použití na povýšení příspěvku na provoz 

Mateřské školy Rovensko pod Troskami. 

  Schváleno 10 hlasy. 

 

E) Dotace na projekt „Rovensko pod Troskami – stavební úpravy objektu č. p. 219“ 

Paní starostka oznámila, že Město obdrželo dne 14.6.2022 dotaci ex post na projekt „Rovensko pod 

Troskami – stavební úpravy objektu č. p. 219“, který byl zrealizován v r. 2021. Pro úplnost vysvětlila, 

že se jedná o vegetační střechu na zdravotním středisku. Obdrželi jsme dotaci ve výši 3.307.245,32 

Kč, celková cena díla byla 4.832.416,69 Kč. Vlastní prostředky na tento objekt tedy činily 

1.525.171,37 Kč. 

Požádala zastupitele, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

 

F) Jmenování nového velitele JSDHO Rovensko pod Troskami 

Poté sdělila, že z důvodu odstoupení z funkce velitele JSDHO p. Šourka byl do této funkce jmenován 

novým velitelem jednotky sboru dobrovolných hasičů města Rovensko pod Troskami pan Ing. 

Zdeněk Borovička. 

Požádala zastupitelstvo, aby tuto informaci vzali na vědomí. 

Panu Šourkovi poděkovala za dlouhodobé vedení jednotky a vzornou péči o svěřený majetek. Věří, 

že jednotka hasičů bude fungovat nadále stejně dobře, jako tomu bylo doposud. 

 

G) Veřejnosprávní kontrola dodržování podmínek dohod uzavřených s Úřadem práce, 

který poskytnul dotace na pracovníky na veřejně prospěšné práce za roky 2019 – 2021 

Výsledkem kontroly bylo zjištěno, že dotace byly použity v souladu s uzavřenými dohodami a nebylo 

zjištěno porušení jednotlivých podmínek dohody. Kontrolované osobě – městu, nevznikla povinnost 

vrácení dotace. 

Paní starostka požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 

 

 



H) Pohádkový les 2022 

V tomto bodě paní starostka seznámila přítomné s výsledkem akce Pohádkový les: příjmy celkem 

činily 172.145 Kč, výdaje celkem činily 124.371 Kč, celkový výnos z letošního Pohádkového lesa je 

tedy 47.774 Kč. 

Upozornila, že letošní ročník byl náročný. Jednalo se o 30. ročník, ke kterému byla nad rámec 

běžných ročníků zrealizována vzpomínková výstava fotografií za uplynulé 30 leté období. Děti 

dostávaly dřevěné medaile s tematikou pohádkového lesa a jeho výročí. Podotkla, že postupně nám 

také dochází k obměně personálu a herců. Je potřeba motivovat nové lidi a právě v této činnosti se 

velice osvědčila paní Kobrová. Poděkovala těm, kteří až dosud celou tu zodpovědnost po mnoho let 

táhli i těm, kteří se svých funkcí ujali nově. Popřála jim, aby jim takový zápal vydržel minimálně 

dalších 30 let. Vysvětlila, že nelze jmenovat jednotlivé lidi, protože by to bylo nespravedlivé vůči 

ostatním. Jedná se o úsilí celého kolektivu herců i zázemních pracovníků, kteří to dělají zadarmo a 

zodpovědně. Oznámila, že po prázdninách se bude jako každý rok konat společné posezení pro 

všechny účinkující i zázemní pracovníky. Dále vypíchla práci pana Votrubce, který zorganizoval sekci 

občerstvení a poděkovala panu Halamovi, který každoročně půjčuje své nákladní auto a pracovníky. 

Poté požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 

 

I) Podání žádosti o dotaci na projekt „Město Rovensko pod Troskami – rekonstrukce 

systému veřejného osvětlení“ 

Paní Nejedlá konstatovala, že se zastupitelstvo na pracovním jednání dohodlo o realizaci projektu 

pod názvem „Rovensko pod Troskami – rekonstrukce veřejného osvětlení“. Jedná se o změnu 

veřejného osvětlení na LED. Podle provedeného předběžného posouzení a výpočtu, by mělo dojít k 

návratnosti investice zhruba do 3 let. Míra dotace je přibližně 80 %. Záleží na vypočtené úspoře 

energie, která vzejde za pracovaného pasportu a následně projektové dokumentace na rekonstrukci 

veřejného osvětlení. 

Proto je potřeba schválit investiční záměr s názvem „Rovensko pod Troskami – rekonstrukce 

systému veřejného osvětlení“.  

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Poté navrhla o tuto částku doplnit rozpočtové opatření č. 6 / 2002 takto: 

Snížení nespecifikované rezervy o 93.000 Kč a ve výdajích použití na úhradu výdajů spojených se 

získáním dotace na realizaci projektu „Město Rovensko pod Troskami –  rekonstrukce systému 

veřejného osvětlení“ 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

J) Pořízení cisternové automobilové stříkačky 

Paní starostka sdělila, že v současné době máme Ministerstvem vnitra schválenou registraci dotace 

ve výši 2.500 tis. Kč na pořízení nové CAS. Po podpisu smlouvy s vybraným dodavatelem město 

pořádá o vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace. Na základě žádosti městě a na základě schválené 

žádosti o dotaci Ministerstvem vnitra byla městu Rovensko p. Tr. schválena Libereckým krajem 

dotace ve výši 1 mil. Kč na pořízení CAS. Pro vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace MV je třeba 

schválit zastupitelstvem usnesení v konkrétním znění, že město dofinancuje rozdíl mezi celkovou 

cenou CAS a poskytnutou dotací do plné výše z vlastních zdrojů. Cena vzejde z výsledku výběrového 

řízení, předpoklad je 4,5 mil. Kč. 

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo Města Rovensko pod Troskami schvaluje závazek dofinancovat 

rozdíl mezi celkovou cenou CAS a poskytnutou dotací do plné výše kupní ceny z vlastních zdrojů. 

Schváleno 10 hlasy. 

  

Dále řekla, že je potřeba stanovit členy komise pro VŘ, které proběhne 15.7.2022 v 8:30 

 hodin.  Postupně se přihlásili pan Votrubec, pan Kubelka a pan Šourek. 

 

 



K) Rekonstrukce kotelny v radnici 

Paní starostka oznámila, že na rekonstrukci plynové kotelny v budově radnice byla schválena dotace 

z POV Libereckého kraje ve výši 300.000 Kč. V současné době se připravuje výběrové řízení na 

zhotovitele. Průzkumem trhu bylo zjištěno, že nebude možné provést rekonstrukci v letošním roce a 

akce se bude muset provést v roce 2023. Letos není možné sehnat komponenty, ale dotace umožňuje 

posunutí. Pan Halama se ptá, čím se bude topit. Paní starostka odpovídá, že plynem. Vysvětluje, že 

jsou trubky zarezlé a tečou. Pak Šourek doplňuje, že těch potíží je víc. Paní starostka dodává, že 

rekonstrukce zmenší i spotřebu. 

Poté požádala zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 

 

L) Petice na změnu stravování – rozšíření a větší pestrost svačin 

Paní starostka sdělila, že Městu Rovensko pod Troskami byla předána petice s názvem : Petice za 

změnu stravování – rozšíření a větší pestrost svačin. Anketa ji byla předána osobně třemi zástupci 

petičníků. Při předání proběhl rozhovor o důvodu sepsání petice a požadavcích. Zároveň byly předány 

čtyři týdenní jídelníčky z jiných školských zařízení, vždy se zvýrazněním požadovaných jídel. 

Předání petice předcházela kampaň na FB. Petičníci byli starostkou upozorněni, že vhodnější formou 

než FB, je kontaktování zodpovědných pracovníků, tj. v tomto případě ředitelky mateřské školy, která 

je nejlépe obeznámena s kvalitou, vzhledem svačinek a ochotou dětí k jídlu. Dodala, že řešení přes 

FB je nevhodné. Pokud je stížnost nebo požadavek oprávněný, řeší se s vedením ZŠ a ŠJ. 

Po odborné stránce bylo vše konzultováno s: 

1. Mgr. Evou Martinkovou, metodičkou předškolního vzdělávání a školního stravování 

Krajského úřadu v Liberci. 

2. Ing. Ludmilou Kloučkovou, odbornicí na HACCP (systém zaměřující se na výčet 

kritických bodů při výrobním a jiném procesu v potravinářství). 

3. Krajskou hygienickou stanicí Liberec – byla provedena fyzická kontrola nutričních 

hodnot, skladby jídelníčku, kvality surovin, dodržování hygieny, skladování a výroby. 

Upozornila, že nově jsou svačinky pro děti MŠ připravovány přímo v mateřské škole, aby byly čerstvě 

připravené před podáním a že je dětem často podáváno ovoce (především jablka) i mimo pravidelné 

jídlo. Děti si ho mohou podle chuti volně brát. 

 

Dále uvedla, že na FB bylo kritizováno i hospodaření s potravinami a financemi. Finanční výbor 

provedl v loňském roce kontrolu vedení účetnictví. Byla provedena kontrola dokladové evidence a 

analýza systému objednávání a placení obědů. Vysvětlila, že celý  systém je rozdělen do tři částí: 

strávníci ZŠ, strávníci MŠ a cizí strávníci. Evidence objednávaných obědů probíhá přes počítač přímo 

do softwaru jídelny nebo přes internetovou stránku Strava.cz – Výdej jídel. Počet vydaných obědů 

pro ZŠ se eviduje přes elektronické čipy, počty jídel MŠ se evidují v softwaru a počty vydaných jídel 

cizích strávníků se odepisují ručně. Platby probíhají zpětně bankovními převody nebo hotově oproti 

ručním pokladním dokladům dva dny v měsíci. Celkově výbor zhodnotil vedení celé evidence 

 pozitivně. V případě potřeby bude provedena další kontrola. Kromě této kontroly provádí 

vedení ZŠ vždy k 31.12. pravidelnou roční inventarizaci pokladny a zásob. Dále je prováděna 

každoročně kontrola hospodaření školy nezávislým kontrolorem, kterého ho si město zve. Dodala, že 

vedení MŠ a ŠJ dobře komunikuje a maximální snahou je najít takovou skladbu jídel, kterou budou 

děti s chutí jíst a zároveň bude splňovat náročné požadavky spotřebního koše. Poté požádala 

zastupitele, aby tuto zprávu vzali na vědomí. 

Pan Kubelka se dotazoval kolik lidí petici podepsalo. Paní starostka mu odpověděla, že 27 lidí a z 

toho jeden nemá dítě ve školce. Upozorňuje, že svačiny se jedí pouze ve školce, kam ani rodiče v tu 

dobu nepřijdou. Dodala, že školní jídelna již dlouhodobě nabízí rodičům ochutnávku, co děti ve 

školce jedí.  Pan Vlk dodal, že je zajímavé, že jeden z těch lidí ani nemá dítě ve školce.  Pan 

Kubelka dodává, že problémem jsou pomazánky, které se dělají kvůli zachování výživových hodnot. 

Protože, když jsou chleby obložené, děti to často sundávají.  Paní Slavíková se připojuje do diskuze 

a říká, že když jdou s dětmi ve školce na výlet, tak spousta dětí si z domova nese právě suchý rohlík 

nebo sladkosti, které mají zakázané. Na dotaz paní Slavíková odpovídá, že je mají děti zakázané nosit, 



ale stejně jim je rodiče propašují. Paní starostka na závěr diskuze dodává, že je těžké se zavděčit 

všem. Jídelna se občas snaží o novinky, ale je potřeba je dětem dát vícekrát a následně je vyhodit, než 

si děti zvyknou. 

K tématu nebyly vzneseny další připomínky, proto paní starostka požádala zastupitele, aby tuto 

zprávu vzali na vědomí. 

 

M) Rekonstrukce bytu č. 2 v č. p. 429 

Dále paní starostka uvedla, že Ministerstvo pro místní rozvoj (MMR) vypsalo dotační titul Ukrajina 

– změny dokončených staveb, stavební úpravy budov. Město Rovensko p. Tr. využilo možnosti 

získání prostředků na rekonstrukci bytu č. 2 v č. p. 429 (bývalý hotel u nádraží – rozdělení jednoho 

bytu na dva), na který se městu dlouhodobě nedařilo získat dotační prostředky. V současné době byla 

obdržena zpráva o splnění podmínek výzvy v rámci formálního a věcného hodnocení. Pro vydání 

„Rozhodnutí o poskytnutí dotace“ je třeba dodat doklady dle podmínek Výzvy č. 1 / 2022 / 117D741. 

Celková investice dle rozpočtu činí 2.700 tis. Kč, dotace by měla činit pro oba byty dohromady 960 

tis. Kč. Rekonstrukce musí být ukončena 28.2.2023. Otázkou je, zda se podaří sehnat a zesmluvnit 

stavební firmu, která dílo bude schopná kompletně zhotovit. Dodává, že je třeba neprodleně vypsat 

výběrové řízení na rekonstrukci bytu. 

Požádala zastupitelstvo o schválení vypsání výběrového řízení na rekonstrukci bytu č. 2 v domě č. p. 

429 v Rovensku p. Tr.  Přičemž dodává, že dotace se dá vždy odmítnout. 

 Schváleno 10 hlasy. 

 

Další informace: 

• Jako první paní starostka oznamuje z provozních důvodů prázdninové omezení 

otevírací  doby na Městském  úřadě. Nové otevírací hodiny budou brzy 

zveřejněny a vyvěšeny.  

 

• Dále upozorňuje na to, že už se sestavují jízdní řády na rok 2022 / 2023 a každý občan 

může  vznést svůj případný návrh do 25.7.2022. 

 

• Poté paní starostka připomněla, že dne 11.6. se uskutečnil Slavnostní den města s 

připomínkou výsadku Antimony a k příležitosti 20. výročí založení městského 

informačního  centra. Den byl spojen s tradičním srazem motorek JAWA 500 OHC. 

Pro děti byl připraven skákací hrad a na informačním centru tvořivé dílničky nebo také 

střelnice. Odpoledne bylo před radnicí posezení při hudebním vystoupení rovenské 

skupiny Naruby band při dobrém  jídle a pití. V sále radnice byla výstava 

s vojensko historickou tematikou. Dodává, že to byl zdařilý den, že nám i počasí přálo. 

  

• Dále pak připomíná, že dne 25.6. pořádal Sbor dobrovolných hasičů v Rovensku p. Tr. 

oslavy je 140. výročí založení sboru. Zároveň po více než 16 letech byla v Rovensku 

p. Tr. pořádána hasičská okrsková soutěž na hřišti nad sportovní halou. Na hokejovém 

stadionu  proběhly slavnostní projevy, zájemci si mohli prohlédnout historické 

fotografie a video, byla  vystavena historická i novodobá hasičská technika. 

Zajištěno bohaté občerstvení a posezení  při hudbě Naruby band a Rouden band. 

Obě akce byly velice zdařilé. 

 

 Slovo si přebírá paní Nejedlá a seznamuje přítomné s finančním zůstatkem ke dni 28.6.2022, 

 který činil 24. 338.139, 78 Kč. 

 

Diskuze: 

Paní starostka otevřela diskuzi. Pan Racek se ptá, jak je to v Rovensku s Ukrajinci. Kolik jich tu je, 

kde jsou ubytovaní. Dále ho zajímají nefunkční hodiny na radnici. Co bude Město dělat s plovárnou 

a jako poslední svůj dotaz uvedl připomínku, že v se v knize Rovenské letokruhy zapomnělo na 



významného letce Leitensdorfera, pocházejícího z Rovenska. Dodává, že v Turnově ho podle něho 

uctili dostatečně, ale v knize o něm není ani zmínka. On sám si na něj pamatuje z mládí. Byl to stíhací 

letec a zasloužil by si více pozornosti. Vypátrat kam se odstěhoval a tak. Paní starostka odpovídá, že 

o něm četla a domnívá se, že v knize Rovenské letokruhy o něm zmínka je. Dále poděkoval panu 

Šourkovi, za zdařilou akci k 140. výročí hasičů na hokejovém hřišti. Chválí i výběr místa a vzpomíná 

na akci Rovenské zvony, která se tam kdysi pořádala. Pan Šourek mu za pochvalu poděkoval, ale 

zmínil, že to nebylo jeho zásluhou. Hlavním vedoucím pro tuto akci byl Vojtěch Dlouhý. Pan Racek 

navrhuje více využívat hokejové hřiště. A pokládá další otázku.  Co se v Rovensku dělá pro seniory? 

Oproti okolí mu toho přijde málo. Paní starostka odpovídá na první otázku, že v Rovensku máme 80 

Ukrajinců. Ve škole je 40 ukrajinských dětí. Jsou ubytování různě, např. i v soukromí. Město jich 

ubytovává 11. Další otázkou pana Racka je, kde jsou ubytovaní. Paní starostka odpovídá, že ve 

zdravotním středisku. Někteří obývají volný byt a někteří jsou v nebytových prostorech po dětské 

doktorce. Pan Kubelka dodává, že byli i na Paldě, ale teď už se situace změnila. Paní starostka dodává, 

že si postupně nacházejí práci. Nejdřív byla většina na Paldě, ale poté je přemístili. Město obdrželo 

pro ubytované hodně vybavení od občanů, ale bylo nutné provést nějaké úpravy. V současné době 

může město účtovat Krajskému úřadu za ubytování cenu 200 Kč za osobu a noc. Dodává, že se uvidí, 

co bude dál. Policie situaci monitoruje, ale zatím s nimi nejsou problémy. Pak se dostávají k dalšímu 

dotazu – hodiny na radnici.  Pan Šourek panu Rackovi vysvětluje, že je na opravu potřeba vysoká 

technika. Je poškozen ciferník a byla by potřeba celková rekonstrukce. Pan Racek se ptá, kdy tedy 

oprava proběhne. Pan Šourek odpovídá, že to není jen tak a paní starostka dodává, že se na tom 

pracuje. Paní starostka přechází k dalšímu dotazu – na plovárnu. Vysvětluje, že plovárna je v provozu. 

Pan Racek oponuje, že je voda zelená a že by se bál do ní jít. Pan Šourek ho ubezpečuje, že je voda 

naprosto čistá, ale udržet jí průhlednou se v našich podmínkách nedá. Pan Racek odpovídá, že netušil, 

že je chemicky ošetřená. Paní starostka dodává, že se město o plovárnu takto stará již dlouhou dobu. 

Pan Šourek dodává, že by tam neměl být žádný problém s bakteriemi. Pan Halama upozorňuje, že je 

to hasičská nádrž, kde se asi rozbor vody nedělá. Pan Šourek konstatuje, že se měří pH vody a že mu 

přijde jako zázrak, že se jim voda daří takhle udržovat. Tím byla diskuze ukončena. 

 

Bod. 9. Usnesení a závěr. 

Paní starostka se dotázala návrhové komise, zda usnesení souhlasí s tím, co bylo zde na veřejném 

jednání odhlasováno. Paní Kobrová potvrdila, že usnesení souhlasí s tím, co zde bylo projednáno. Na 

závěr paní starostka poděkovala všem přítomným za účast na jednání a popřála hezký zbytek večera. 

 

 

 

 

      …..............................                            …...............................              ….................................. 

          Jiřina Bláhová    Zdeňka Nejedlá  MUDr. Jaroslav Hošek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

U s n e s e n í   č. 21 

z veřejného jednání zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami 

konaného dne 28.6.2022 

 

Zastupitelstvo Města Rovensko pod Troskami: 

I. Schvaluje: 

1. Závěrečný účet Města Rovensko pod Troskami za rok 2021 včetně Zprávy o výsledku 

přezkoumání hospodaření města za rok 2021 a dalších příloh vyjádřením souhlasu s 

celoročním hospodařením města za rok 2021 bez výhrad (příloha č. 1) 

2. Účetní závěrku Města Rovensko pod Troskami sestavenou k 31.12.2021 

3. Účetní závěrku Mateřské školy Rovensko pod Troskami, příspěvkové organizace, 

sestavenou k 31.12.2021 

4. Převedení zlepšeného hospodářského výsledku (zisku) Mateřské školy Rovensko pod 

Troskami za r. 2021 ve výši 32.987,19 Kč do rezervního fondu tvořeného z 

hospodářských výsledků minulých let 

5. Účetní závěrku Základní školy Rovensko pod Troskami, příspěvkové organizace 

sestavenou k 31.12.2021 

6. Rozdělení zlepšeného hospodářského výsledku (zisku) Základní školy Rovensko pod 

Troskami za r. 2021 v celkové výši 177.266,89 Kč a to: ve výši 130.266.89 Kč do 

rezervního fondu a ve výši 47.000 Kč do fondu odměn. 

7. V působnosti valné hromady jako jediný společník společnosti PALDA rekreační 

středisko, s. r. o. (IČ06979424) ve smyslu ustanovení § 12 a § 190 odst. 2 písm. g) 

zákona č. 90 / 2012 sb., o obchodních korporacích a ve smyslu zákona č. 128 / 2000 sb., 

o obcích (obecní zřízení), ustanovení §102 odst. 2 písm. c), ve spojení s § 102 odst. 4, 

řádnou účetní závěrku obchodní korporace PALDA  rekreační středisko, s. r. o. za rok 

2021 (příloha č. 2) 

8. V působnosti valné hromady jako jediný společník společnosti PALDA rekreační 

středisko, s. ro. o. za rok 2021 – ztrátu ve výši 453.000 Kč a jeho převod z účtu výsledek 

hospodaření ve schvalovacím řízení na účet neuhrazených ztrát (výsledku hospodaření) 

minulých let 

9. Poskytnutí dotací a uzavření veřejnoprávních smluv s jednotlivými spolky takto: Hospic 

sv. Zdislavy, o. p. s. Liberec IC – 6500 Kč, Myslivecké sdružení Veselka z. s. - 8.000 Kč, 

SH ČMS – SDH Křečovice – 20.000 Kč, Okrašlovací spolek Rovensko pod Troskami – 

5.000 Kč 

10. Uzavření darovací smlouvy s Domácím hospicem 14 pomocníků, z.ú. na poskytnutí 

finančního daru ve výši 5.000 Kč na činnost hospice v r. 2022. 

11. Uzavření darovací smlouvy se Spolkem válečných veteránů československého 

samostatného protichemického praporu na poskytnutí finančního daru ve výši 15.000 Kč 

na realizaci sportovně branné soutěže ANTIMONY 

12. Rozpočtové opatření č. 6 / 2022 (příloha č. 3) 

13. Odkoupení polovičního vlastnického podílu k pozemkům p. č. 1876 / 1, 1876 / 9, 1904 a 

1905 / 3 v k. ú. Rovensko pod Troskami o celkové výměře 5 142 m² od p…….. za cenu 

40 Kč / m²  (tj. za celkovou cenu 205.680 Kč) s tím, že náklady spojené s koupí a 

převodem nemovitostí ponese kupující. 

14. Obecně závaznou vyhlášku o nočním klidu (příloha č. 4) 

15. V souladu s § 67 a § 68 zákona č. 128 / 200 sb. zákon o obcích (obecní zřízení), 

stanovení počtu členů zastupitelstva Města Rovensko pod Troskami pro volební období 

2022 – 2026 na 11 členů 

16. Základní škole rovensko pod Troskami, p. o. přijetí finančního daru ve výsi 105.000 Kč 

od nadace The Kellner Family Foundation se sídlem Evropská 2690 ú 17, 160 41 Praha 

6 Dejvice výhradně na mzdové náklady, jako pomoc školám, které mají více než 10 



dětských ukrajinských uprchlíků 

17. Základní škole rovensko pod Troskami, p. o. přijetí finančního daru ve výši 16.550 Kč 

od Sdružení rodičů při ZŠ Rovensko pod Troskami za účelem úhrady nákladů spojených 

s výukou žáků 1. a 2. stupně ZŠ. 

18. Navýšení příspěvku na provoz Mateřské škole Rovensko pod Troskami, p. o. o 70.960 

Kč z důvodu avizovaného zdražení energií. 

19. Doplnění rozpočtového opatření č. 6 / 2022 takto: snížení nespecifikované rezervy o 

70.960 Kč a ve výdajích použití na povýšení příspěvku na provoz Mateřské škole 

Rovensko pod Troskami 

20. Investiční záměr s názvem „Rovensko pod Troskami – rekonstrukce systému veřejného 

osvětlení“ 

21. Podání žádosti o dotaci na investiční záměr „Rovensko pod Troskami – rekonstrukce 

systému veřejného osvětlení“ a vyčlenění v rozpočtu prostředků na tento projekt pro 

letošní rok ve výši 93.000 Kč. 

22. Doplnění rozpočtového opatření č. 6 / 2022 takto: snížení nespecifikované rezervy o 

93.000 Kč a ve výdajích použití na úhradu výdajů spojených se získáním dotace na 

realizaci projektu „Město Rovensko pod Troskami – rekonstrukce systému veřejného 

osvětlení“. 

23. Závazek Města Rovensko pod Troskami dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenu CAS a 

poskytnutou dotací do plné výše kupní ceny z vlastních zdrojů. 

24. Vypsání výběrového řízení na projekt „Ukrajina – Stavební úpravy části 1NP, Tyršova č. 

p. 429, Rovensko pod Troskami“ 

 

II. Bere na vědomí: 

1. Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření Města Rovensko pod Troskami za rok 

2021 a závěr zprávy: Při přezkoumání hospodaření města za rok 2021 podle §2 a § 3 

zákona č. 420 / 2004 Sb. nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

2. Převedení výsledku hospodaření města za r. 2021 (zisku ve výši 6.983.185,80 Kč z účtu 

431, což je výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení, na účet 432 – nerozdělený 

zisk, neuhrazená ztráta minulých let. 

3. Informace p. Marcely Smrčkové, jednatelky společnosti PALDA rekreační středisko, s. r. 

o. o hospodaření společnosti v roce 2021 

4. Rozpočtové opatření č. 4 / 2022 a 5 / 2022 (příloha č. 5) 

5. Závěrečný účet DSO Mikroregion Tábor a VHS Turnov za rok 2021 včetně zpráv o 

výsledku přezkoumání hospodaření těchto DSO za rok 2021 a závěrů zpráv, že při 

přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí podle zákona č. 420 / 2004 Sb., o 

přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků 

obcí nebyly zjištěny chyby a nedostatky. 

6. Informaci o obdržení dotace ex post na projekt „Rovensko pod Troskami – stavební 

úpravy č. p. 219“, který byl realizovaný v r. 2021, ve výši 3.307.245,32 Kč s tím, že 

celková cena díla byla 4.832.416,69 Kč a vlastní prostředky činily 1.525.171,37 Kč 

7. Jmenování novým velitelem jednotky sboru dobrovolných hasičů města Rovensko pod 

Troskami pana ing. Zdeňka Borovičku. 

8. Veřejnoprávní kontrolu dodržování podmínek dohod uzavřených s Úřadem práce, který 

poskytnul dotace na pracovníky na veřejně prospěšné práce za roky 2019 – 2021, kde 

výsledkem bylo zjištění, že dotace byly použity v souladu s uzavřenými dohodami a 

nevznikla povinnost vrácení dotací.  

9. Výsledek jubilejního 30. ročníku akce Pohádkový les 2022 (příloha č. 6) 

10. Informace o rekonstrukci plynové kotelny v budově radnice s tím, že byla schválena 

dotace z POV Libereckého kraje na tuto akce ve výši 300.000 Kč a k realizaci dojde v r. 

2023 

11. Petici za změnu stravování – rozšíření a větší pestrost svačin v mateřské škole a zprávu 



p. starostky o řešení požadavků této petice ohledně stravování, skladby a pestrosti 

jídelníčků a hospodaření školní jídelny s vedením MŠ, ZŠ a ŠJ, včetně konzultace s 

odbornicí z KÚ Liberec, odbornicí na HACCP a s Krajskou hygienickou stanicí s 

výsledkem, že skladba jídelníčku, kvalita potravin, hygiena přípravy i nutriční hodnoty 

jsou v pořádku. Vedení MŠ a ŠJ dobře komunikuje a maximální snahou je, najít takovou 

skladbu jídel, kterou budou děti s chutí jíst, a zároveň bude splňovat náročné požadavky 

povinného spotřebního koše. 

 

 

 

 

 

 

 

          …....................……                   …......................... ……          ……….................................. 

     

      Jiřina Bláhová       Zdeňka Nejedlá        MUDr. Jaroslav Hošek 

            


